



學校特色與願景 | School Features and Vision

台灣唯一獲得劍橋大學認證的 K-12 雙語學校

大榮國際雙語學校是台灣唯一獲得劍橋大學認證的 K-12 雙語學校，從幼稚園到高中提供完整的劍橋課程。

Dah Yung Bilingual International School is the only K-12 school in Taiwan certified by Cambridge Assessment International Education, offering a complete Cambridge curriculum from kindergarten to high school.

培育具全球視野的未來領袖

我們致力於培養具備全球視野、批判思維與創新能力的未來領袖。透過學生為中心的課程設計，學生能在此發展卓越的學術和個人能力。

Our mission is to nurture future leaders with a global perspective, critical thinking skills, and innovation. Through a student-centered, tailored curriculum design, we empower students to excel both academically and personally.

課程規劃與升學管道 | Curriculum Planning and University Pathways

劍橋 IGCSE 和 A-Level 課程

國際高中課程採用劍橋 IGCSE 和 A-Level 課綱，並使用劍橋原文教材，由專業合格的外籍教師授課。學生每週參加 6 堂雅思課程，以提升英語能力，邁向國際標準。

The International High School Curriculum follows Cambridge IGCSE and A-Level standards, using original Cambridge materials taught by qualified international teachers. Students attend 6 IELTS preparation classes weekly to strengthen their English proficiency, and to meet international standards.

升學管道 (A) 或 (B) | University Pathways (A) or (B)

(A) 完成高中課程後，學生可取得大榮高中畢業文憑，並於申請海外頂尖大學時給予協助。
Upon completing Dah Yung's Cambridge International High School Curriculum, students receive a diploma and are provided with support in applying to top universities abroad.

(B) 完成高中一二年級課程後，學生可選擇以下升學路徑：

Upon completing Grades 10 and 11, students may choose from the following academic pathways:

1. 加拿大 BC 省高中文憑班

完成大榮高一、高二課程後，學生可前往加拿大魁利肯高中完成高三，並取得 BC 省公立高中文憑，由當地專業輔導員協助申請大學。

After completing Grades 10 and 11 at Dah Yung, students can attend Qualicum High School in Canada for Grade 12, earning a BC provincial high school diploma, with support from local professional counselors in university applications.

2. 紐西蘭奧克蘭大學 (Foundation) 預科班

學生於高三前往全球排名第 65 的奧克蘭大學修讀大學預修課程，畢業後可直升大學一年級。

In Grade 12, students may enroll in the University of Auckland Foundation Program (QS World Ranking #65 in 2025) to progress directly to undergraduate studies upon graduation.

3. 新加坡管理學院大學 (Foundation) 預科班

於高三至新加坡管理學院修讀 Foundation 大學預修課程，完成後可於新加坡繼續攻讀倫敦大學等世界知名大學學位，也可選擇到主校區修讀一至兩學期。

In Grade 12, students may choose the Foundation program at the Singapore Institute of Management, with university progression options to institutions such as the University of London, SUNY Buffalo, and RMIT University. They may also study one or two semesters at the main campus.

專業師資與課程安排 | Expert Faculty and Comprehensive Course Arrangement

國際專業師資

我們的教師團隊來自世界各地，擁有豐富的教學經驗，課程涵蓋文學、數學、自然科學、歷史、商業管理及雅思檢定等多個領域。

Our highly qualified faculty comprises experienced educators from around the world, covering subjects such as literature, mathematics, natural sciences, history, business management, and IELTS preparation.

課程安排：每週 40 節課 | Course Schedule: 40 Classes Weekly

(課程安排可能依學生需求與學校規劃適度調整 | Course offerings may be modified based on student needs and school planning)

- 中文賞析 Chinese Appreciation: 4
- 英文 English: 4
- 雅思 IELTS: 6
- 數學 Mathematics: 4
- 電腦 Computer Science: 4
- 商業管理 Business Management: 2
- 研究與發表 Research and Presentation: 2
- 自然科學 Science Subjects 4
- 體育 Physical Education: 2
- 生涯發展 Career Development: 2
- 第二外語 Second Foreign Language: 2
- 社團 Club Activities: 2
- 藝術 Arts: 2
- 彈性學習 Resource Learning: 4

